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Abstract (en)
The block (1) has an elongated housing (100) including a front face (121) providing access to receiving pits (301) of contact boxes (300), and an
opposite rear face. A connector (200) is emerged out from the rear face of the housing. The connector is movably mounted on the housing along a
translation axis (A1), which is orthogonal to a longitudinal axis (A2) of the housing. The connector is opened on the front face of the housing by an
outlet, which forms a support surface accessible to a user for pushing the connector toward back.

Abstract (fr)
L'invention concerne un bloc multi-appareillages (1) comprenant : - un boîtier allongé (100) qui présente une face avant (121) donnant accès aux
parties fonctionnelles (301) d'au moins deux appareillages électriques (300), et une face arrière opposée, et - un connecteur (200) qui émerge
sur la face arrière du boîtier allongé et qui est monté libre en translation sur le boîtier allongé, suivant un axe de translation (A1) orthogonal à l'axe
longitudinal (A2) du boîtier allongé. Selon l'invention, le connecteur débouche sur la face avant du boîtier allongé.
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